
LIJST MET TOEZEGGINGEN

OPENSTAAND

Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2016-A21 22-9-2016

Raad

VLP 2. Raad 2-11-2017 (voorheen 2017-A33): De VLP wil graag het 

schetsontwerp m.b.t. de Spoorwegovergang Kade inzien zodra deze 

gereed is.

Van Gestel

2020-A59 9-12-2020

(cie)

VLP 245-2019 Vraag en Antwoord VLP aanvullende vragen geluidswering 

spoorzone en 217-2019 Vraag en Antwoord Geluidswering spoorzone

De VLP-fractie heeft wethouder Lok verzocht om namens de gemeente 

Roosendaal ProRail aan te schrijven c.q. aan te spreken ten einde het proces 

te bespoedigen. Wethouder Lok heeft toegezegd om ProRail te zullen 

verzoeken, om bij de implementatie Roosendaal vooraan in de planning te 

zetten, maar dat hij geen druk uit kan oefenen op ProRail. 

Vermeulen Wethouder Lok heeft daarbij in de Commissie van 9 december 2020 aangegeven, dat de 

gemeente geen zicht heeft op maatregelen die getroffen moeten worden in andere 

gemeenten; ProRail wil eerst heel Nederland in kaart hebben en dan pas gaat ProRail 

besluiten waar zal worden begonnen met de uitvoering van de maatregelen. 

2021-A16 1-4-2021

Cie

VLP Raadsvoorstel Woonzorgvisie “Gezond Leven”

Wethouder Koenraad heeft op vraag van de VLP-fractie toegezegd dat de 

raad betrokken zal worden bij de pilots waarin indicatieloos gewerkt zal worden 

en dat voordat het college de financiering voor WMO-begeleiding gaat 

inregelen, zij de raad in de gelegenheid zal stellen om wensen en bedenkingen 

aan te geven. De VLP-fractie heeft de griffie verzocht om dit als toezegging op 

de Actielijst te noteren.

Van Ginderen

2021-A19 15-4-2021

commissie

Div. Lobby Goederenspoor

Wethouder Lok heeft aangegeven binnenkort een vervolggesprek te hebben 

van het ambtelijk/bestuurlijk overleg met gemeenten Halderberge, Moerdijk, 

Dordrecht, Zwijndrecht, de RWB en de Provincie. Na deze bijeenkomst zal 

wethouder Lok kijken of er een gezamenlijke bijeenkomst met de raden van 

Halderberge, Moerdijk en Roosendaal kan worden georganiseerd.

Vermeulen Wethouder Lok is in de raad van 20 mei jl. bij aanvang van agendapunt 7d (lobby 

Goederenspoor) verzocht om een update/stand van zaken te verzorgen. Hierin heeft 

wethouder Lok geadviseerd om de moties behorende bij dit agendapunt nog even aan te 

houden. Er komt namelijk nog een gezamenlijke raadsledenbijeenkomst over dit 

onderwerp voor Moerdijk, Halderberge en Roosendaal.

Deze bijeenkomst heeft afgelopen najaar omwille van de corona-situatie helaas niet meer 

plaats kunnen vinden. De griffie gaat hier samen met college en ambtelijke organisatie een 

nieuwe datum voor prikken. 

Zie afdoeningsbrief d.d. 18 januari 2024. 

Voorstel: afvoeren van de lijst.



Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2021-A29 10-6-2021

Cie.

GL Zienswijzen begrotingen 2022 Gemeenschappelijke Regelingen

Ten aanzien van de vraag van GroenLinks m.b.t. de Groenvoorziening, 

waarbij het investeringsbeleid is ingekrompen en waarbij dus een toelichting 

op de effecten van de opdrachten voor het groenbeleid gewenst is, heeft 

wethouder Van Ginderen aangegeven dat het op dit moment nog iets te vroeg 

is om daar iets over te kunnen zeggen. Wethouder Van Ginderen heeft 

aangegeven dat, zodra hij daar een beeld van heeft, hij de raad hierover zal 

informeren. 

Van Ginderen Zie brief wethouder Van Ginderen d.d. 25 februari 2022. De raad wordt hierover in het 

voorjaar 2022 geïnformeerd. In de te organiseren ketensamenwerkingsbijeenkomst zal ook 

worden ingegaan op de ontwikkelingen Publiek Groenbedrijf. Op dit moment worden een 

aantal scenario's uitgewerkt. We verwachten in 2022 hierover de raad nader te kunnen 

informeren. 

2021-A34 16 jun-21

Cie.

Investeringsagenda Coronaherstel Brabant

Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven dat hij blij is dat de gemeente 

heeft aan kunnen haken bij de Actie- en investeringsagenda van de Provincie 

Noord-Brabant. De Provincie wil versnellen. Er is nu gelegenheid om 

subsidiegelden aan te vragen en een aantal aanvragen lopen al, maar het is 

nog te vroeg om daar nu richting de raad over terug te koppelen. Wethouder 

van Ginderen heeft aangegeven, dat hij de raad hierover naar verachting na 

de zomer een update op kan verzorgen. 

Van der Star Zie brief wethouder Van Ginderen d.d. 25 februari 2022. De raad wordt hierover in het 

voorjaar 2022 geïnformeerd.

Van een tweede tranche is op dit moment nog niets bekend. Zodra hierover meer bekend 

is, kan een eventuele ophaalronde t.b.v. input vanuit de raad worden gepland. 

2021-A52 23-9-2021

Raad

VLP Thorbeckelaan 237

Wethouder Lok heeft, op een verzoek van de VLP, toegezegd dat hij een 

steekproef zal doen onder afgegeven omgevingsvergunningen om vast te 

stellen of het in het verleden vaker is voorgekomen, dat afgegeven 

vergunningen niet/niet afdoende getoetst zijn aan het geldende 

bestemmingsplan

wethouder Lok heeft toegezegd om voor toekomstige bestemmingsplannen uit 

te zoeken of de definitiebepaling zoals is opgenomen in de Regels onder 1.3 

niet afwijkend is met hetgeen wordt beoogd met de definitiebepaling zoals 

vermeld onder 1.26.

Vermeulen Raad 10 maart 2022: 

De VLP-fractie wil graag weten wanneer de steekproef onder afgegeven 

omgevingsvergunningen zal zijn afgerond. Wethouder Koenraad heeft namens wethouder 

Lok aangegeven dat daar momenteel druk aan wordt gewerkt en dat de verwachting is dat 

dit binnen 2 á 3 weken zal zijn afgerond. 



Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2021-A55 30-9-21

Cie.

D66 Raadsvoorstel Arbeidsmigranten in Roosendaal

Op vraag van de fractie van D66 wanneer de gemeentelijke website wordt 

vertaald naar meerdere talen (naar aanleiding van een eerder aangenomen 

motie van de raad) heeft wethouder van Ginderen aangegeven hier nog naar 

te zullen kijken (en ook naar het toepassen van QR-codes). 

Wethouder Van Ginderen heeft, op verzoek van de fracties van D66 en PvdA, 

aangegeven het instellen van een aparte BRP-BOA in overweging te willen 

nemen, wanneer deze mede als middel kan worden ingezet om de overlast bij 

overbewoonde panden aan te pakken.

Van Ginderen

2021-A56 30-9-21

Cie.

VLP Raadsvoorstel Arbeidsmigranten in Roosendaal

Wethouder van Ginderen heeft, in reactie op diverse fracties om haast te 

maken met de huisvestingsverordening, aangegeven dat het goed regelen 

van een huisvestingsverordening en toetsingscriteria, etc. nou eenmaal tijd 

vraagt. Hij wil hier geen datum op plakken, maar vraagt de Commissie om tijd 

om dit goed in te kunnen vullen en om te bezien of dit het juiste 

instrumentarium is. Die afweging wordt op dit moment gemaakt. De VLP-

fractie heeft  verzocht om dit als punt op de actielijst te plaatsen zodat de raad 

over de voortgang op de hoogte wordt gehouden.

Van Ginderen In de raad van 7 oktober 2021 is ook een amendement:  "Aanscherping nota 

arbeidsmigranten t.a.v. huisvestingsverordening" aangenomen.

2021-A58 30-9-21

Cie.

Div. Raadsvoorstel Jeugdagenda

Wethouder van Ginderen heeft aangegeven dat eind 2022 een evaluatie van 

de Jeugdagenda plaats zal vinden

Van Ginderen Zie brief wethouder Van Ginderen d.d. 8 maart 2022: De evaluatie staat gepland voor eind 

2022. 

2022-A5 24-2-2022

Commisie

GL Raadsvoorstel wijziging Erfgoedsubsidieverordening

Wethouder Theunis heeft aangegeven, dat verduurzaming niet binnen de 

reconstructie valt. Op verzoek van de fractie van GroenLinks gaat wethouder 

Theunis na welke oplossingen er zijn -ook naar aanleiding van creatieve 

voorbeelden elders in Nederland- om verduurzaming toe te kunnen passen bij 

monumentale panden. De portefeuillehouder zal hier binnen enkele maanden 

bij de raad op terugkomen. 

Van Gestel

2022-A13 7-7-2022

Cie

VLP Raadsvoorstel Jaarstukken 2021

Wethouder Van Gestel heeft toegezegd, dat hij de CROW-

normeringberekeningen aan de raad zal doen toekomen. 

Van Gestel



Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2022-A31 17-nov-22 VVD CDA Raadsmededeling 65-2022 Regionale selectie locaties voor grootschalige 

logistiek

De VVD-fractie heeft de wethouder gevraagd of het mogelijk is om te 

onderzoeken of een erfpachtconstructie mogelijk is (d.w.z.: dat in de toekomst 

uit te geven gronden kunnen worden verpacht in plaats van verkocht). 

Wethouder Vermeulen heeft aangegeven dat zij meer ziet in 

vestigingsvoorwaarden, zoals ook door de CDA-fractie is ingebracht. 

Wethouder Vermeulen heeft toegezegd daar naar te zullen kijken. Zij wil 

daarbij kijken naar de kavels die de gemeente zelf in bezit heeft. De VVD-

fractie heeft hierbij aangegeven graag toch ook de mogelijkheid van een 

erfpachtconstructie nader onderzocht te willen hebben danwel een motivering 

te ontvangen, mocht dit al nader verkend zijn, waarom dit niet wenselijk is. 

Wethouder Vermeulen heeft op dit verzoek bevestigend gereageerd. 

Vermeulen

2022-A34 24-nov-22 Analyse top 20 verkeersonveilige locaties

Aankomende maand is er een gesprek met een turborotonde-expert. De raad 

wordt in januari 2023 nader bericht over de uitkomsten van dat gesprek c.q. de 

bevindingen van de turborotonde-expert.

Vermeulen Zie update in brief wethouder Vermeulen d.d. 21 december 2023.

2022-A38 24-nov-22 GL Raadsmededeling uitbreiding pilot Vesntertijden

Wethouder Vermeulen heeft toegezegd dat zij, ten aanzien van de vraag van 

de fractie van GroenLinks of het niet mogelijk is om de venstertijden nog 

verder uit te breiden, contact zal opnemen met haar collega’s in Den Haag en 

Rotterdam (waar men ervaring heeft met ruimere venstertijden).

Vermeulen Zie afdoeningsvoorstel in briet wethouder Vermeulen d.d. 21 december 2023.

Voorstel: afvoeren van de lijst. 

2022-A42 8-dec-22 GL HPO 2023

Op verzoek van de fractie van GroenLinks, heeft wethouder Koenraad 

aangegeven voor de raad een themabijeenkomst te zullen organiseren ten 

aanzien van (de totstandkoming van) het IHP ten einde de raad aan de 

voorkant hierbij te betrekken. 

Koenraad

2022-A43 8-dec-22 CDA HPO 2023

Met betrekking tot de vraag van de CDA-fractie ten aanzien van een oplossing 

voor het ruimtegebrek van de Kameleon heeft wethouder Koenraad 

aangegeven te verwachten hier in het eerste kwartaal van 2023 op terug te 

kunnen komen. 

Koenraad



Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2023-A9 6-4-2023

(raad)

GL 020-2023 Raadsvragen GroenLinks – Maak de gemeente Roosendaal 

Borstvoedingsvriendelijker

De fractie van GroenLinks heeft de wethouder verzocht om de raad over de 

uitkomsten van de gesprekken schriftelijk te informeren. Wethouder Van der 

Star heeft ter vergadering toegezegd dit te zullen doen. De fractie van 

GroenLinks heeft daarbij tevens verzocht om dit als toezegging op de Lijst met 

Toezeggingen van de raad te plaatsen. 

Van der Star

2023-A10 11-mei-23 RL 047-2023 Beantwoording raadsvragen RL, PvdA, FvD - Onveiligheid 

parkeerterreinen Sportpark Vierhoeven

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft de burgemeester verzocht om te 

kijken of het beeld zoals weergegeven in de beantwoording wel geheel 

kloppend is. Burgemeester Van Midden heeft aangegeven dat hij hier een 

nader beeld van zal gaan vormen/een aanvullende waarneming zal gaan 

doen. Burgemeester van Midden komt hier bij de raad op terug.

Van Midden

2023-A11 25-mei-23 CDA 032-2023 Beantwoording raadsvragen GroenLinks – Mentale gezondheid 

jongeren

Op verzoek van de commissie zal wethouder Van Ginderen aan de raad 

aangeven wat de effecten tot nu toe zijn op de diverse projecten. Het zal dan 

gaan om een evaluatie op hoofdlijnen. De verwachting is dat deze evaluatie 

rond oktober 2023 aan de raad kan worden verstrekt. 

Van Ginderen

2023-A12 14-sep-23 GL/VL Raadsvoorstel Gebiedsvisie Spoor C (Tiny Houses & Loods)

De wethouder zegt toe om een nieuwe locatie te zoeken voor de tiny houses & 

de Loods zodat deze voor de stad behouden blijven en de raad schriftelijk te 

informeren over de uitkomsten van de gesprekken en de gemaakte afspraken.

Van Gestel

2023-A13 14-sep-23 VL Raadsvoorstel Gebiedsvisie Spoor C (navraag Havenmeester)

De wethouder zegt toe om na te gaan bij de havenmeester welke afspraken er 

zijn over op welke momenten en evenementen de brug in het gebied van 

Spoor C open gaat en de raad hierover schriftelijk te informeren. 

Van Gestel

2023-A14 13-9-2023

Cie

GL/CDA 095-2023 Beantwoording raadsvragen PvdA, VL, RL, BBR - 

Doorontwikkeling buitenspeelplaatsen

De fractie van GroenLinks heeft gevraagd naar de mogelijkheden voor een 

digitale kaart waarop de inclusieve speelgelegenheden binnen de gemeente 

worden aangegeven. Wethouder van der Star zal dit nagaan (wat de 

mogelijkheden/kosten hiervan zijn) en zal dat aan de raad terugkoppelen. 

Wethouder van der Star heeft aangegeven dat zij nog bij de gemeenteraad 

terug zal komen op de vraag van de CDA-fractie hoe een en ander zich 

verhoudt tot de pilot in de wijk Kroeven. Wethouder van der Star zoekt 

hierover de afstemming met collega-wethouder Van Gestel. 

Van der Star



Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2023-A15 28-9-2023

Cie Ruimte

GL Raadsvoorstel Toepassing Coördinatieregeling De Hoogt 

De wethouder zegt toe, dat hij inventariseert welke projecten mogelijk nog met 

een coördinatieregeling, vanwege de aanstaande inwerkingtreding van de 

omgevingswet, aan de raad worden aangeboden en zal dit schriftelijk met de 

raad te delen.

Van Gestel

2023-A16 28-9-2023

Cie Ruimte

VLP/FvD Raadsmededeling 31-2023 Herijking onderzoek nascheiding 

huishoudelijk afval

De wethouder zegt toe om de berekeningen van de kosten van de 

verschillende vormen van afvalinzameling (bron- of nascheiding, aparte PMD 

container/gele zakken) inzichtelijk te maken en schriftelijk met de raad te 

delen.

Koenraad

2023-A17 5-10-2023

Cie 

Samenleving

VL Raadsmededeling 37-2023 Gehoorschade aanpak

Ten aanzien van de door Vitaal Liberaal ingebrachte vraag m.b.t. de 

mogelijkheid tot eventuele convenanten in het evenementenbeleid en 

horecabeleid heeft wethouder Van Ginderen aangegeven dat hij dit met 

wethouder Vermeulen gaat overleggen. Hij zal dan ook navraag doen 

wanneer het evenementenbeleid op de rol staat en zal hier nog bij de raad op 

terugkomen.

Van Ginderen

2023-A18 5-10-2023

Cie 

Samenleving

GL Raadsmededeling 37-2023 Gehoorschade aanpak

De fractie van GroenLinks heeft gevraagd wanneer de evaluatie klaar is en of 

de gemeenteraad een terugkoppeling kan krijgen. Wethouder Van Ginderen 

heeft dit bevestigd en aangegeven dat de evaluatie in het voorjaar van 2024 

gereed zal zijn. 

Van Ginderen

2023-A20 5-10-2023 

Cie 

Samenleving

GL Raadsvragen 098-2023 Zonnebrandpalen ook in de gemeente 

Roosendaal

Zodra het advies van de GGD beschikbaar is, zal het met de raad worden 

gedeeld. Wethouder Van Ginderen zal dan ook laten weten wanneer daar 

regionaal nadere afstemming over plaats zal vinden.  

Van Ginderen Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven dat de GGD om advies is gevraagd, maar dat 

hij het advies nog niet heeft gekregen. Wethouder Van Ginderen hecht eraan om dit advies 

eerst af te wachten. Dit omwille van het regionaal samen optrekken ten aanzien van dit 

thema. Wethouder Van Ginderen heeft de Commissie aangegeven dat hij niet weet 

wanneer dit advies van de GGD beschikbaar komt en heeft de Commissie hierin om enig 

geduld verzocht. Wethouder Van Ginderen heeft wel aangegeven bij de GGD te zullen 

rappelleren. 

2023-A22 15-11-2023

Cie

VLP Raadsvoorstel Huisvestingsverordening

Er komt een jaarlijkse evaluatie van de verordening (de eerste evaluatie in 

januari 2025)

Van Gestel

2023-A23 15-11=2023 Div. Raadsvoorstel Huisvestingsverordening

Ten aanzien van de Wet goed verhuurderschap zal het college om ambtelijk 

advies vragen over wat lokaal van toepassing zou kunnen zijn en wat niet, 

hierbij ook rekening houdend met evt. jurisprudentie (uitgebreide juridische 

toets). De resultaten naar aanleiding van het advies zullen eind eerste 

kwartaal/begin tweede kwartaal 2024 schriftelijk met de gemeenteraad worden 

gedeeld. 

Van Gestel

2023-A24 15-11-2023 

Cie Ruimte

VL Raadsvoorstel Huisvestingsverordening

Wethouder Van Gestel zal wethouder Van Ginderen vragen om de raad een 

update te verzorgen over de Woonzorgvisie. 

Van Ginderen



Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2023-A25 30-11-2023

Cie Ruimte

GL Laadpalenbeleid (raadsvragen 156-2023)

De wethouder zegt toe om de uitkomsten van de pilots met kabelgoten (of 

andere innovaties) van andere gemeenten (bijv. Tilburg) voor te leggen aan de 

raad in Q1 of Q2 2024 en de uitkomsten hiervan mee te nemen in het herziene 

laadpalenbeleid. 

Vermeulen

2023-A26 30-11-2023

Cie Ruimte

RL Laadpalenbeleid (raadsvragen 156-2023)

De wethouder zegt toe om te komen met een evaluatie van het 

laadpuntenbeleid eind zomer 2024.

Vermeulen

2023-A27 14-dec-23 D66 Raadsvoorstel Roosendaalse participatievisie en participatiebrug

Wethouder van der Star heeft toegezegd de raad nader te zullen informeren 

over de pilot burgerberaad

Van der Star

2023-A28 14-dec-23 GroenLinks Belastingvoorstellen 2024

Wethouder Van der Star heeft toegezegd dat zij bij wethouder Van Gestel 

aandacht zal vragen voor de eerder aangenomen motie 

klimaatadoptatiekorting rioolheffing t.b.v. verwerking in de rioolheffing 2025.

Van Gestel

2023-A29 21-dec-23 D66 Zuidelijke verbindingsweg Tolberg

De fractie van D66 heeft aan wethouder Van Gestel gevraagd of hij bereid is 

om toch nog een keer te kijken naar wat de reden en onderbouwing is m.b.t. 

dat in 2020 het beschikbare bedrag 19 miljoen was en dit nu, 3 jaar later, 35 

miljoen is. Wethouder Van Gestel heeft aangegeven dat hij geen ambtelijke 

notitie heeft kunnen vinden voor het gevoteerde bedrag in de vorige 

bestuursperiode. Het is slechts opgenomen in een Excellijst met allerlei andere 

voteringen voor beheersprojecten, maar verder is daar geen onderbouwing 

voor gevonden. Wethouder Van Gestel heeft toegezegd dat hij dit in het 

college zal bespreken en dat hij nog terug zal komen op dit verzoek van D66. 

Hij heeft daarbij wel aangegeven, dat als er niets te reproduceren valt, dat dan 

wel ook gewoon het antwoord zal zijn op de vraag van D66.

Van Gestel

2023-A30 21-dec-23 Zuidelijke verbindingsweg Tolberg

Wethouder Van Gestel heeft aangegeven, dat voordat het college een 

definitief besluit neemt over het bestemmingsplan, het college de resultaten 

aan de raad voor zal leggen (dus alvorens er een definitief besluit wordt 

genomen op het ontwerp). 

Van Gestel

2024-A1 18-1-2024

Cie 

Samenleving

Div. 165-2023 Raadsvragen vakantiesluitingen sportlocaties Sportfondsen

In de Commissievergadering is door wethouder Vermeulen toegezegd, dat ze 

zal terugleggen bij Sportfondsen dat vanuit de Commissie is aangeven dat 

Sportfondsen zelf ook activiteiten zou gaan organiseren en dat dit ook zo in de 

aanbesteding staat. Zij gaat daarover in gesprek met Sportfondsen. 

Wethouder Vermeulen heeft eveneens toegezegd, dat de punten uit het 

verbeterplan en de gebruikersoverleggen (klanttevredenheidsonderzoeken) op 

korte termijn met de gemeenteraad gedeeld zullen worden. 

Daarbij heeft wethouder Vermeulen toegezegd dat de conclusies die uit de 

periodieke bestuurlijke overleggen met Sportfondsen naar voren komen 

tevens met de raad periodiek zullen worden gedeeld. 

Op verzoek van de VLP-fractie zal wethouder Vermeulen ook contact 

opnemen met de gemeente Halderberge.

Vermeulen



Nr Datum Fractie Onderwerp Portefeuille-

houder

Toelichting

2024-A2 18-1-2024

Cie 

Samenleving

Div. 107-2023 Raadsvragen VLP en GroenLinks - Stand van zaken huisvesting 

Arbeidsmigranten Atoomweg 

Op verzoek van de Commissie is wethouder Van Ginderen gevraagd om een 

concrete datum te koppelen aan de evaluatie van de kaders 

arbeidsmigrantenbeleid. Wethouder Van Ginderen denkt hier 2 tot 3 maanden 

nodig voor te zullen hebben alvorens hij hier bij de raad op terug kan komen.  

Van Ginderen

2024-A3 18-1-2024

Cie 

Samenleving

D66 107-2023 Raadsvragen VLP en GroenLinks - Stand van zaken huisvesting 

Arbeidsmigranten Atoomweg 

De fractie van D66 heeft wethouder Van Ginderen verzocht om de 

mensenrechtensituatie van de arbeidsmigranten goed in de gaten te houden 

en bij mogelijke schendingen gelijk in te grijpen. Op verzoek van D66 heeft 

wethouder Van Ginderen hierbij aangegeven, dat hij met de burgemeester zal 

bespreken of de raad hierover ook periodiek geïnformeerd kan worden. 

Van Ginderen/Van 

Midden


